
Zápisnica zo stavebnej komisie zo dňa 12.01.2023 

 

Prítomní:  Predseda SK: Rudolf Škriečka,  

Miroslav Stančík, Michal Držík, Ing. Peter Dinga, Jaro Bača, Ján Bača starší, 

Jaroslav Benian 

Ospravedlnení: - 

Ostatní prítomní: - 

 

 

1. K žiadosti pána Stančíka. Odporúčanie SK: Obec nemá záujem o predmetnú časť parcely.  

2. Žiadosť pani Libuše Húskovej. Vyčleniť príjazdovú cestu (kolíky v teréne). 

3. K žiadosti pána Molnára. Oslovenie pani Pilátovej k zámeru predaja. Aby sme sa dostali 

k nejakej dohode medzi pánom Molnárom a pani Pilátovou. 

4. K dopravnému zrkadlu, zrkadlo osadiť resp. prezistiť cenu a vlastné osadenie. Vhodná by 

bola konzultácia s dopravným technikom. 

5. Žiadosť Milana Dlhého ml. K parkovacej politike, prezistiť najomnú zmluvu, či z nej 

vyplýva nárok na konkrétne parkovacie miesto. Poprípade aktualizácia domového poriadku 

nájomných bytov do ktorého by sa parkovacia politika doplnila alebo upravila pravidlami. 

Členovia ďalej diskutovali o možných variantách značenia a možných pravidlách 

parkovania. 

6. Rekonštrukcia bytu v budove ZŠ. 

SK odporúča vypracovať architektonicko-dispozičné riešenie nového stavu bytu. To 

znamená návrh priečok, osadenia dverí, osadenia odpadov, rozmiestnenia kúpeľne. 

Dôvodom je vlastne cenová kalkulácia investície    

7. Odberné miesta elektrickej energie. Členovia komisie diskutovali o identifikácii hlavnej 

spotreby v škole. Navrhnutá kontrola bojlerov (zanesenie špirál, či efektívne ohrievajú) 

a zmeranie spotreby sporáku. 

 

 

 

 

 

............................................ 

Rudolf Škriečka 

                                                                                                          predseda SK 

 


